
Protokół Nr  28/2020 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Zdrowia, 

Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej, Turystyki Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich 

z dnia 18 lutego 2020 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonych list obecności. 

 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2020-2036 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2020 roku 

3) zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Jabłońskich 

4) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi przez utworzenie 

filii Szkoły Podstawowej nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi w miejsce likwidowanej szkoły Podstawowej 

w Jabłońskich 

4. Wolne wnioski 
 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Pan Zdzisław Janczuk. 

Powitał członków komisji, pracowników Urzędu oraz przybyłych gości. 

Do pkt 2  

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk przedstawił porządek posiedzenia. 

Kierownik Wydziału OSS Pani Ewa Bogdanowicz-Kordjak zgłosiła zmianę treści pkt 3 podpunkcie 3) na: 

zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Jabłońskich oraz dodanie w punkcie 3 podpunktu 4) o treści: 

zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi przez utworzenie filii 

Szkoły Podstawowej nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi w miejsce likwidowanej szkoły Podstawowej  

w Jabłońskich. 

Porządek Komisji po zmianach został przyjęty jednogłośnie.  

Więcej uwag nie zgłoszono.  

Do pkt 3 

1) i  2) 

Skarbnik Gminy Pani Joanna Łabanowska omówiła zmiany w planie dochodów: 

- na wniosek kierownik Wydziału Gospodarki Przestrzennej Ochrony Środowiska i Nieruchomości 

zwiększa się plan dochodów o kwotę 160 476,87 zł. tytułem sprzedaży w formie zamiany nieruchomości 

gminnej.  

- na wniosek Dyrektora SP Nr 3 w Gołdapi i SP Nr 5 w Gołdapi, zwiększa się plan dochodów o kwotę  

9 411,00 zł. tytułem planowanych do uzyskania środków na realizację projektów dofinansowanych ze środków 

UE, tj.: "Trójka w Europie -europejska mobilność kluczem do sukcesu uczniów ze Szkoły Podstawowej 

 Nr 3 w Gołdapi" oraz "Kompetencje kluczowe drogą twórczego rozwoju -Szkoła Podstawowa  

Nr 5 w Gołdapi". 

- na wniosek Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi, zwiększa się plan dochodów o kwotę  

436 092,59 zł. t -  na wniosek Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi, zwiększa się plan dochodów 

o kwotę 436 092,59 zł. tytułem planowanych do uzyskania środków na realizację projektów dofinansowanych 

ze środków UE, tj.: "Fachowość i taktyka szansą na zatrudnienie", "Garncarska wioska", "Z rodziną  

ku samodzielności", "Rodzinnie -samodzielnie". 

Skarbnik Gminy Pani Joanna Łabanowska omówiła zmiany w planie wydatków: 

- na wniosek kierownik Wydziału Gospodarki Przestrzennej Ochrony Środowiska i Nieruchomości 

zwiększa się plan dochodów o kwotę 160 476,87 zł. tytułem sprzedaży w formie zamiany nieruchomości 

gminnej 

-na wniosek Dyrektora SP Nr 3 w Gołdapi i SP Nr 5 w Gołdapi, zwiększa się plan dochodów o kwotę  

9 411,00 zł. tytułem planowanych do uzyskania środków na realizację projektów dofinansowanych ze środków 

UE, tj.: "Trójka w Europie -europejska mobilność kluczem do sukcesu uczniów ze Szkoły Podstawowej  

Nr 3 w Gołdapi" oraz "Kompetencje kluczowe drogą twórczego rozwoju -Szkoła Podstawowa Nr 5 w Gołdapi" 

- na wniosek Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi, zwiększa się plan dochodów o kwotę  

436 092,59 zł. tytułem planowanych do uzyskania środków na realizację projektów dofinansowanych  

ze środków UE, tj.: "Fachowość i taktyka szansą na zatrudnienie", "Garncarska wio-ska", "Z rodziną  

ku samodzielności", "Rodzinnie -samodzielnie 



- na wniosek Kierownika Wydziału WIK zwiększa się plan wydatków o kwotę 14 000,00 zł  

z przeznaczeniem na wypłatę ekwiwalentów osobom wykonującym zadania z zakresu dróg i ulic 

- wniosek na wniosek kierownik Wydziału Gospodarki Przestrzennej Ochrony Środowiska  

i Nieruchomości zwiększa się plan wydatków o kwotę 160 476,87 zł. z przeznaczeniem na zakup działek 

- na wniosek Kierownika Wydziału WA, zwiększa się plan wydatków o kwotę 16 000,00 zł.  

z przeznaczeniem na opłaty za mobilny internet sołtysom 

-  na wniosek Dyrektor SP Nr 1 w Gołdapi zwiększa się plan wydatków o kwotę 10 000,00 zł  

z przeznaczeniem na zapewnienie wynagrodzenia z tytułu umów -zleceń rehabilitantów  

- na wniosek Dyrektor SP Nr 5 w Gołdapi zwiększa się plan wydatków o kwotę 10 000,00 zł  

z przeznaczeniem na zakup materiałów do gabinetu stomatologicznego. 

-  na wniosek Dyrektora SP Nr 3 w Gołdapi dokonuje się przesunięcia środków w kwocie 5 119,00 zł 

urealniając plan do rzeczywistych potrzeb. 

-  na wniosek Dyrektor SP Nr 1 w Gołdapi zwiększa się plan wydatków o kwotę 15 000,00 zł.  

z przeznaczeniem na przebudowę instalacji elektrycznych zasilających wraz z układami pomiarowymi.  

-  na wniosek Dyrektora SP Nr 3 w Gołdapi i SP Nr 5 w Gołdapi, zwiększa się plan wydatków o kwotę  

9 411,00 zł. z przeznaczeniem na realizację projektów dofinansowanych ze środków UE, tj.: "Trójka w Europie 

-europejska mobilność kluczem do sukcesu uczniów ze Szkoły Podstawowej Nr 3 w Gołdapi" oraz 

"Kompetencje kluczowe drogą twórczego rozwoju -Szkoła Podstawowa Nr 5 w Gołdapi" 

-  na wniosek Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi, zwiększa się plan wydatków o kwotę  

436 092,59 zł. z przeznaczeniem na realizację projektów dofinansowanych ze środków UE, tj.: "Fachowość  

i taktyka szansą na zatrudnienie", "Garncarska wioska", "Z rodziną ku samo-dzielności", "Rodzinnie -

samodzielnie".  

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2020-2036 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 4 głosami za, 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki jednogłośnie 4 głosami za, 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 4 głosami za. 

Przewodniczący Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2020 roku. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 4 głosami za, 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki jednogłośnie 4 głosami za, 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 4 głosami za. 

3) i 4) 

 Kierownik Wydziału OSS Pani Ewa Bogdanowicz-Kordjak powiedziała, że wielokrotnie były prowadzone 

rozmowy na temat zasadności utrzymania szkoły w której jest 34 uczniów – 16 uczniów szkoły podstawowej 

i 18 wychowanków oddziałów przedszkolnych. W wieku szkolnym w trzech miejscowościach  

tj. w Jabłońskich, Włostach oraz we Wronkach Wielkich jest 63 dzieci. Wg prognoz liczba ta z biegiem czasu 

będzie się zmniejszać. Temat Szkoły Podstawowej w Jabłońskich pojawiał się od kilku lat. Co roku było 

zagrożenie zamknięcia szkoły w związku z brakiem środków dla uczęszczających tam  dzieci. Od maja 2019 

odbyło się 7 spotkań z rodzicami z poruszeniem tematu, co można zrobić by zapewnić komfort mieszkania  

i edukacji dzieciom z realnym wydatkowaniem środków gminy. W końcowym wyniku najlepszym 

organizacyjnie przy względach ekonomicznych rozwiązaniem jest zorganizowanie w Jabłońskich filii szkoły 

podstawowej obejmującej strukturą 3 klasy tj. klasy 1-3 oraz oddziały przedszkolne. Obwód dotychczasowej 

szkoły w Jabłońskich zostanie włączony do obwodu publicznej Szkoły Podstawowej Nr 5 w Gołdapi. Decyzja 

ta jest motywowana tym, iż jest to najmniej liczna szkoła w Gołdapi.  

Radny Pan Zbigniew Mieruński zapytał, czy symulacje finansowe nie zmieniły się w tym temacie? 

Kierownik Wydziału OSS Pani Ewa Bogdanowicz-Kordjak odpowiedziała, że nie.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że jest to najlepszy wariant organizacyjny, lwia część 

rodziców jest zadowolona z tego rozwiązania, jak i szkoła w takiej formie będzie stabilna. 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Szkoły Podstawowej w Jabłońskich. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 4 głosami za, 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki jednogłośnie 4 głosami za, 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 4 głosami za. 



 

Przewodniczący Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zamiaru 

przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi przez utworzenie filii Szkoły 

Podstawowej nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi w miejsce likwidowanej szkoły Podstawowej w 

Jabłońskich. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 4 głosami za, 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki jednogłośnie 4 głosami za, 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 4 głosami za. 

Do pkt 5  

Radny Pan Zbigniew Makarewicz złożył wnioski w sprawach:  

1) Zarządzenia, które znajdują się na BIP nadal mają luki, nadal nie ma wszystkich zarządzeń. Dlaczego 

one nie pojawiły się na tej stronie i czy coś zostało poczynione w tym kierunku, aby tych luk nie było.  

2) Jaki był w 2019 roku koszt wynajmu scen Gminy Gołdap na wszystkie uroczystości i do których trzeba 

było wynająć scenę oraz przewidywany koszt jaki gmina poniesie w tym roku. Są już zaplanowane 

jakieś uroczystości, więc sceny są już wcześniej rezerwowane.  

3) Jaki status ma na dzień dzisiejszy planowana inwestycja pt. „Napis przestrzenny”. 

 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zwrócił się z prośbą o zorganizowanie wspólnego spotkania radnych  

w celu wyrażenia opinii w sprawie drogi DW 650. W odpowiedzi na pytania zadawane w tym temacie chce 

się podeprzeć opinią Rady Miejskiej.  

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała       Przewodniczący  Komisji 

     Katarzyna Krusznis            Zdzisław Janczuk 

 


